
REFERAT 

Spectrum’s Generalforsamling 

18. april 2012 på Engebrets Cafe 

 Formann Totto ønsket alle velkommen, inkludert vårt nye medlem Paal Nordgreen som        
dessverre ikke kunne komme for anledningen. 

Det ble konstatert 23 fremmøtte. 

Formannen tildelte i samme anledning Einar Abrahamsen et forsinket golf-trofe! 

Videre takket han Karsten Bruusgaard for en praktfull utarbeidelse av Spectrum’s 

jubileumsbok, og gjorde seg med dette fortjent til en magnumflaske god rødvin. 

Dagsorden 

1. Forman Totto konstituerte Generalforsamlingen, og utnevnte Einar Abrahamsen for 
ordstyrer og Svein Olsen som referent. 

 
2. Ordstyreren etterspurte kommentarer til innkallelsen. 

Cato klaget på for sen utsendelse, men formannen fornøyd nok, og innkallelsen ble 

godkjent. 

Ordstyreren forsøkte å stimulere til aktiv deltagelse fra typiske møteplagere, han sa 

han elsket motstand. 

3. Det ble videre anmodet om godkjennelse av referatet for forrige Generalforsamling. 

Det ble fra enkelte protestert mot at sedvane ved opplesning av referatet ikke kunne 

fravikes. Men torskelukten var begynt å strømme opp, og referatet; utmerket skrevet 

av Christian Lorck, ble godkjent allikevel, i det man forutsatte at alle hadde lest det. 

4. Ordstyreren spurte i samme aggressive tonelag hvorvidt det var noen kommentarer 

til Årsberetningen. 

Ingen ønsket å komme på kant med Einar akkurat da, og årsberetningen ble 

godkjent av forsamlingen. 

5. Tore Strøm-Gundersen presenterte som sedvanlig regnskapet med stil. 

Av toleranse overfor enkelte medlemmer som fortsatt sverger til regnskapsregler og 

aktiva og passiva normer fra tidlig 1900 tallet, har styret av godhet overfor disse 

sammenliknet 2010 med 2011 i oppstillingen.  



Imidlertid har styret innført normene gjeld, egenkapital og eiendom i regnskapet – i 

pakt med tiden. 

Andre endringer i pakt med tiden har ikke styret tatt sjansen på å innføre på grunn av 

den høye alderen i medlemskapet – det kan jo bli for mye. 

Erik Wolff kommenterte at regnskapet ikke var godkjent av Styret for det ikke forelå 

signert. Det ble konstatert at det forelå godkjennelse. 

Ole Arntzen syntes regnskapet var aldeles nydelig utført, og gav Styret videre 

rosende omtale for den herlige Jubileumsfesten «for menn». Samtidig lurte han på 

hvorvidt det var noe godt poeng å subsidiere Bogstadopplegget «med fruene» med 

kr 25,000, når vi kom unna med kr 12,000 for Toralv Maurstad på Jubileumsfesten? 

Tore kommenterte straks at Ingrid Bjørnhov ville ha kostet kr 100,000 – den satt? 

Ole Kristian Bull refererte til et «fond» i Årsberetningen, men kunne ikke spore dette i 

Balansen? 

Ordstyreren appellerte til styret å ta dette med til neste år. 

Klaus Døscher konstaterte at damer er dyre greier. 

 

Kvinner er dog det beste man har av »uaktede kostnader» repliserte Giggen. 

 

Giggen kommenterte videre at lave renteinntekter i regnskapet ikke var Spectrum’s 

skyld, men måtte tillegges Sentralbanken. 

 

Behovet for mat merkes blant deltagerne, særlig blant dem med lavt blodsukker, slik 

at Einar insisterte på at vi godkjente regnskapet.  

Revisor Hans Aanonsen konkluderte videre: 

- Årets regnskap var godt gjennomført. 

- Revisor er tilfreds med at tidligere fordringer nu er avsluttet. 

- Foreningen har ikke råd til Jubileumsfester av samme slag hvert år. 

- For øvrig godkjennes regnskapet. 

Hans mottok en magnumflaske god rødvin for lang og tro tjeneste, og Giggen reiste 

seg og utbragte en skål til Styret for godt arbeid. 

6. Valg av nytt Styre fremmet ordstyreren som neste punkt på agendaen, ganske «så 

utålmodig», med følgende appell: 

- «Why change a winning team»? 

Totto lovet å gi full gass et år til, og ble øyeblikkelig gjenvalgt til stor applaus. 



Etter denne dramatiske seansen reiste Søren Sommerfelt seg og protesterte mot 

ordstyrerens diktatoriske tendenser, - men så roet han seg ned i det han forsto han 

kunne bli et forsinkende element hva maten angikk. 

Konklusjon i Styret: 

- Totto Hagen, Formann 

- Michael Malling, Medlem 

- Peder Anker 

- Cato Musæus 

- Tore Strøm-Gundersen 

Hans Aanonsen ble gjenvalgt som Revisor. 

7. Videreutvikling av «Wewbside». 

Tore la vekt på viktigheten av en stabil «webside» for fremtiden. 

Einar Abrahamsen anbefalte å Styret å videreutvikle web-konseptet som de 

måtte ønske i relasjon til nytteverdi og funksjonalitet. 

 

Michael ønsket en økonomisk ramme for dette arbeidet. 

 

Cato redegjorde for forskjellige varianter/fora, i det nivået på «webben» 

forutsetter at medlemmene gidder å engasjere seg. Han foreslo videre at det 

ble gjennomført et eget møte for presentasjon og diskusjoner om «options». 

 

Carsten kommenterte at vi må unngå «overkill», tatt i betraktning av den 

overflod av fora; face book, linkedin, apps, etc. som benyttes daglig.                                      

Søren var helt enig, i det han satt foran skjermen fra morgen til kveld på jobben 

og kunne tenke seg å slappe av litt innimellom. 

 

8. Innlegget til Generalforsamlingen vedrørende enkers’ fremtidige adgang til 

Spectrum’s aktiviteter ble diskutert. 

Erik Wolff mente at siste setning i innlegget burde strykes. 

Flesteparten mente at dette var en gutteklubb, og at vi i gitte tilfeller kunne overlate til 

styre å ta beslutning i enkeltsaker. 

Det ble en heftig diskusjon, ordstyreren anbefalte en votering som resulterte i flertall 

for forslaget mot en stemme. 

Generalforsamlingen avsluttet. 

Referent 

Svein Olsen, 18.4.2012 


